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کم نظیرترین کتاب درباره فرماندهان 
دفاع مقدس منتشر می شود

نویسنده »لشکر خوبان« از انتشار کتابی با موضوع 
زندگی شــهید »حســن طهرانی مقدم« در آینده 
نزدیک خبر داد که یکی از کم نظیرترین کتاب های 
این حوزه درباره زندگی فرماندهان هشــت ســال 

دفاع مقدس است.
دیدار و گفت وگویم با معصومه ســپهری نویسنده 
دفاع مقــدس، به صورت کاملا اتفاقی در بهشــت 
زهرا )س( و کنار مزار شــهید حسن طهرانی مقدم 
اتفاق افتاد؛ در روزهایی که آتش جنگ در سرزمین 
فلسطین، و حماسه »حماس« در شکستن هیمنه 
اســرائیل، توجه جهانیــان را به قدرت موشــکی 
نیروهای مقاومت اســلامی در منطقه جلب کرده 
است. قدرتی که به نام سردار شهید طهرانی مقدم 
گره خورده اســت! ما زائر مزار مطهر شهید در یک 
صبح پاییــزی از آخرین روزهــای مهرماه ۱۴۰۲ 
بودیم و با یک سوال باب این گفت وگو گشوده شد.

نویسنده کتاب های »لشــکر خوبان« و »نورالدین 
پســر ایران« بشــارت داد که به زودی کتاب کم 
نظیری درباره زندگی فرمانده موشکی جهان اسلام 
منتشر می شــود. وی گفت که شاید این کتاب در 
میــان مجموعه کتاب هایی که دربــاره فرماندهان 
دفاع مقدس نوشته شده کم نظیرترین کتاب باشد.

ســپهری در گفت وگو با ایرنا گفت: کتاب زندگی 
شهید حســن طهرانی مقدم از نظر تعداد راویان و 
جزییات زندگی خانوادگی و کار و رفتار این شهید، 
از ابتدا تا شهادت و تاثیر ایشان بر قدرت و صنعت 
موشکی کشــور ما کار ویژه ای ست که بیش از ۱۰ 
ســال برای پژوهش و نگارش آن زمان صرف شده 
و حداقل ۲ هزار صفحــه خواهد بود. امیدوارم کار 
در مرحلۀ انتشــار از هر نظر در شــأن شهید حاج 
حســن طهرانی مقدم منتشر شود و فصل جدیدی 
در شــناخت عموم مردم عزیز و علاقمندان با این 

شخصیت بی نظیر گشوده شود.
وی دربــاره ورود طهرانی مقدم به مســائل جبهه 
مقاومت گفت: جالب اســت که نخســتین ملاقات 
طهرانی مقدم با تعدادی از نیروهای مقاومت حزب 
الله لبنان در سال ۶۳، بلافاصله بعد از دوره آموزش 
موشــکی رزمندگان ایرانی در ســوریه، در سفری 
چند روزه به لبنان اتفاق می افتد؛ ســفری که حاج 
حســن علاقه مند است محل اســارت حاج احمد 
متوســلیان را ببیند و به صورت اتفاقی با تعدادی 

از جوانان مقاومت هم دیدار می کند.
این نویســنده حوزه دفاع مقدس افــزود: طهرانی 
مقدم هرگز از اندیشــه کمک به مسلمانان مظلوم 
جهان فارغ نبود و جالب اســت که در ســال های 
اول بعد از دفاع مقدس، و در حالی که در کشــور 
خودمان، قدم های نخست موشکی برداشته می شد، 
بــه فکر جاانداختن این تفکــر در رهبری مقاومت 
حــزب الله بود که آنها هم »بایــد« و »می توانند« 
بــه این ســلاحِ برتر و بســیار تعییــن کننده در 
صحنه جنگ، مجهز شــوند! در حالی که آن روزها 
رزمنــدگان مقاومت حتی از آتش نیمه ســنگین 
موجودشــان هم نمی توانســتند به صورت دقیق 
اســتفاده کنند، حاج حسن طهرانی می خواست در 
مشت آنان موشک های دقیق بگذارد و در یک زمان 
برنامه ریزی شده این کار را با موفقیت به سر انجام 

رساند.
وی ادامه داد: طهرانی مقدم و یارانش این مسیر را 
بر طبق همان الگویی که خودشان در دفاع مقدس 
تجربه کرده بودند، پیش گرفتند و مسیری گشوده 
شــد که نخســتین ثمراتــش را در دوران حیات 
مبارکشــان در جنــگ ۳۳ روزه مقاومت حزب الله 
لبنان با ارتش رژیم غاصب صهیونیســت مشاهده 
کردند. حاج حســن در کمال گمنامی، خالصانه و 
عاشــقانه برای خدا و برای عزت اســلام، نیروهای 
مقاومت را با قدرت موشــکی آشــنا کرد و آنها را 
به حدی رساند که خودشان بدون نیاز به دیگری، 
بتوانند در تولید و بهبود مداوم موشک هایشان وارد 

عمل شوند.
نویسنده »لشکر خوبان« افزود: آرمان شهید طهرانی 
مقدم، اقتدار کشــور عزیزمان و بیمه کردن ایران و 
اسلام و مســلمانان مظلوم جهان در برابر قلدری و 
زورگویی و تهدیدات مســتکبران بود و ما به خوبی 
شاهد به ثمر نشستن تلاش و سرسختی او و یارانش 
در این مسیر هستیم. زندگی این شهید عزیز، سراسر 
حرکت و تلاشِ خالصانه بــرای عزتمندی و قدرت 
ایران اســلامی بود و سرشــار از داستان های تکان 
دهنــده از بزرگی روح و ایمان او در این مســیر که 
امیــدوارم روح حرکت و امید را در همه خوانندگان 
برانگیزد. وی درباره جمله معروف شــهید طهرانی 
مقدم گفت: شــهید طهرانی مقدم این جمله را که 
»روی قبر من بنویسید این جا مدفن کسی است که 
می خواست اســرائیل را نابود کند« به طور شفاهی 
در یکی از جلســات کاری  خود با محققان سازمان 
خودکفایی ســپاه، در سال ۱۳۹۰ و چند ماه قبل از 
شــهادت بر زبان آورده  بود. تنفر شهید مقدم از دو 
گروه، زبانزد عام و خاص و دوستانشان بود؛ منافقین 
و یهودیان صهیونیســت. با این که با عالم و آدم در 
صلح کامل بود اما ازاین دو گروه نفرت داشت و برای 

این اعتقادش دلایل تاریخی و نقلی هم داشت.
ســپهری افزود: فرماندهی موشــکی سپاه، طومار 
منافقیــن را در چنــد عملیــات موشــکی به هم 
پیچیدند که شرح تفصیل آن در کتاب آمده است 
و آرزوی نابودی اسرائیل هم همواره در فکر و قلب 
ایشــان بود. این یک رویــای دور و باورناپذیر نبود 
بلکه شــهید مقدم برای آن برنامه و روش داشــت 
و مطمئن بود به زودی بدان خواهیم رســید. حتی 
در هنگام آزمایش برخی موشک ها در دهه ۷۰، به 
صراحت گفته بود که این موشــک  ان شاءالله علیه 

صهیونیست ها استفاده خواهد شد.

دریچـــه

منتقد و کارشــناس ســینما گفت: در جریان هنری کشور شــاید ۱۰ درصد با 
ارزش های جامعه خیلی همســو نباشــند، طبیعتا حق آنان است اما ما نباید آن 
تعداد اندک را به همه تعمیم بدهیم، در صنفی که ۵ هزار عضو دارد بخش اندکی 

نیز همراه مردم نیستند.
محمود گبرلو در گفت وگو با ایرنا اظهار داشــت: در پس حملات نظامی در تمام 
جنگ ها در دنیا، قدرتی به نام رســانه وجود دارد که افکار عمومی با آن تنظیم 
می شود. رژیم صهیونیســتی نیز به خوبی از این مهم مطلع است که تنها بخش 
کوچکی از افکار عمومی به سلاح ها و بعد نظامی جنگ توجه می کنند بلکه بخش 
بزرگی از افکار عمومی به قدرت رســانه ای توجه دارند تا ببینند تا به اینجا کدام 

جناح در این نبرد پیروز است.
وی ادامه داد: صهیونیســت ها از این زاویه رســانه ها را در اختیار دارند و بخش 
اندکــی از توان خود را به حملات روزانه اختصاص می دهند و بخش بزرگی را به 

اقناع پذیری افکار عمومی می پردازند.
گبرلو با اشاره به فریب رسانه ای صیهونیست ها در حمله اخیر آنان به غزه گفت: 
در فاجعه ای که رژیم صهیونیســتی در بیمارستان المعمدانی رقم زدند و کشتار 
عظیمی که بی  رحمانه مســبب آن بودند، دل همه انسان های دردمند جهان در 
مواجهه با زنان و کودکان زخمی و کشــته شــده، لرزید اما صیونیست ها با یک 

برنامه رسانه ای همه چیز را به نفع خودشان تغییر دادند.
مجری سابق برنامه »هفت« ضمن تاکید بر فریب افکار عمومی در جهان توسط 
رژیم صهیونیستی گفت: صیهونیست ها برای اقناع افکار عمومی خبری را پخش 
کردند که این حمله توســط حماس صورت گرفته و در همان لحظه برشــی از 
ویدیویی را از برگشتن موشک به سمت بیمارستان در رسانه ها منتشر کردند. در 

صورتی که افکار منطقی و آدم های دانا و آشنا به سیستم رسانه می دانند که این 
یک برنامه رسانه ای است.

گبرلو به صحبت های مرضیه برومند، کارگردان ســینما که چند روز گذشته در 
مراســم تشــییع پیکر داریوش مهرجویی عنوان کرده بود اشاره کرد و افزود: او 
می توانســت به عنوان یک هنرمند و رئیس خانه سینما درباره این قضیه و جنگ 
حرف نزند اما احساس کرد که وظیفه انسانی او حکم می کند که صحبت کند. با 
آنکــه محتمل بود عده زیادی اعتراض کنند؛ کما این که عده ای نیز به او اعتراض 
کردنــد و تعــداد اندکی از مردم او را هو کردند اما بــا اقتدار حرفش را زد. قطعا 
 باید گله مندی هنرمندان را بشــنویم اما از وجود انســانی و احساســی آنان نیز 

بهره ببریم.

وی تفکیک کردن تحلیل های هنرمندان و نخبگان را امری مهم دانست و تاکید 
کرد: ما باید نخبگان و هنرمندان را تفکیک شــده تحلیل کنیم. طبعا در جریان 
هنری کشور شاید ۱۰ درصد با ارزش های جامعه همسو نباشند. طبیعتا حق آنان 
است و در هر کشوری هر جریان فکری مخالف ها و معترضینی دارد اما درصدی 
که می توانند همراه و همدل باشند را هم باید دید و از همدلی همان ها بهره برد.
گبرلو خاطرنشــان کرد: مــا نباید آن تعداد اندک را به همــه تعمیم بدهیم. در 
صنفی که ۵ هزار عضو دارد بخش اندکی نیز همراه مردم نیستند اما نباید فریب 
رسانه های بیگانه را بخوریم و فقط به این تعداد اندک متکی بشویم و آن ها را به 

همه هنرمندان تعمیم بدیم.
عضو هیات موسس انجمن منتقدان تئاتر ادامه داد: سالانه ۱۰۰ فیلم ساخته می 
شود، شاید ۵ درصد آن توقیف شود. باید قبول کنیم که در هر جریان سینمایی 
۱۰ درصــد هم ریزش داریم این چه اشــکالی دارد؟ مهم درصدِ همراه و همدل 

هستند و باید به همراهی آنان اهتمام بیشتری بورزیم.
گبرلو فعالیت برخی رســانه های داخلی را تامل برانگیز دانســت و گفت: درباره 
قتل مرحوم مهرجویی پلیس تحقیقات کرد و به این نتیجه رسید که یک بیگانه 
ایــن کار را انجام داده. یکی از روزنامه ها با تیتر قتل های زنجیره ای این فاجعه را 
تحلیــل کرد. در صورتی که قتل های زنجیره ای مســاله دیگری بود که حکومت 
با آن درگیر بود. در واقع این رســانه حرفی را زد که خیلی از رســانه های معاند 
فارسی زبان آن را بیان می کنند. این یعنی بخشی از رسانه های ما به جای بازی 
در زمین خودی در زمین دشــمن بازی می کنند که ایــن اصلا نمی تواند باعث 
منسجم شــدن فضای رســانه ای شــده و از آن برای جهت دهی به افکار عمومی 

کمک گرفت.
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محمود گبرلو: 

همسو نبودن اندکی از هنرمندان را به همه تعمیم ندهیم

مجید زین العابدین مدیرعامل بنیاد ســینمایی فارابی در بازدید از جشنواره فیلم 
کوتاه تهران گفت: مسیر فیلمسازی در فارابی برای جوانان مستعد سینمای کوتاه 
تسهیل شده و در سبد تولیدات امسال فارابی، حتما کارگردانان فیلم اولی از فیلم 

کوتاه، خواهیم داشت.
مجید زین العابدین مدیرعامل بنیاد ســینمایی فارابی شامگاه دوشنبه یکم آبان 
در پردیس ســینمایی ملت حضور یافت. وی بعد از بازدید از بخش های مختلف 
چهلمین جشــنواره بین المللی فیلم کوتاه تهــران گفت: کارگردانان فیلم اولی و 
ســینماگران فعال در فیلم کوتاه اســتعدادها و امیدهای آینده ســینمای ایران 
هستند. مسیر ســینمای حرفه ای از فیلم کوتاه طی می شود. در بنیاد سینمایی 
فارابی به فیلم ســازان این حــوزه توجه داریم. در حال حاضر نیز باشــگاه فیلم 
اولی ها در بنیاد ســینمایی فارابی فعالیــت خوبی دارد و صلاحیت حرفه ای فیلم 
اولی ها را بررسی می کند. وی در پاسخ به اینکه فارابی چه اقدامات حمایتی برای 
ســینماگران فیلم کوتاه در نظر دارد، ادامه داد: اگر فیلم سازانی از جشنواره فیلم 

کوتاه تهران علاقه مند به ســاخت فیلم بلند خود باشند و اثرشان با سازوکارهای 
ما همخوانی داشته باشد، امید داریم بتوانیم از کارهایشان حمایت کنیم.

زین العابدین درباره راه های شناســایی استعدادهای جوان سینما گفت: از جریان 
همین جشــنواره فیلم کوتاه تهران، فیلم های خوب و  اســتعدادها شناســایی 
می شــوند. ارتباط مان با فیلمسازان خوب جوان از طریق انجمن سینمای جوانان 
ایران نیز برقرار اســت، برخی از ســینماگران هم در باشگاه فیلم اولی های بنیاد 
ســینمایی فارابی ثبت نام و نمونه آثار و سوابق ارائه کرده اند. این ها راهکارهایی 

است که ارتباط با بچه های جوان و مستعد سینما را رقم می زند.
وی درباره روند کار فیلمســازان منتخب جشــنواره فیلم کوتاه تهران که ســال 
گذشــته موفق به دریافت حمایت فارابی برای ساخت فیلم اول بلند خود شدند، 
گفت: تاکنون فرصت بررســی فراهم نشده اســت اما حتماً به طور جدی به کار 
فیلمســازان جوانی که ســال گذشــته حمایت گرفتند، فکر می کنیم. همچنین 
امسال در سبد تولیدات فارابی حتما کارگردان فیلم اولی داریم و این فیلمسازان 
از فیلم کوتاه آمده اند. مسیر فیلمسازی در بنیاد سینمایی فارابی به مسیر تسهیل 
شــده ای برای ســینماگران جوان و فعال فیلم کوتاه تبدیل شده است، امیدوارم 

بتوانیم از برگزیدگان امسال جشنواره فیلم کوتاه تهران هم حمایت کنیم.
وی درباره اســتقبال از چهلمین دوره جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران نیز 
گفت: خوشبختانه امسال هم استقبال از جشنواره بسیار پرشور و سالن ها مملو از 
جمعیت تماشاگران بودند. این اتفاق جای خوشحالی دارد که هم مخاطبان و هم 

فیلمسازان با رغبت زیاد در یک رویداد سینمایی حضور پیدا کرده اند.

مجید زین العابدین:

 فارابی امسال کارگردان فیلم اولی
 خواهد داشت

تهیه کننده ســریال »نون.خ« از فصل جدید این مجموعه که قرار اســت با محور محیط زیست در ۲۵ 
قسمت ساخته شود سخن گفت.

مهدی فرجی تهیه کننده »نون.خ« درباره فصل جدید این ســریال که قرار اســت نوروز ۱۴۰۳ با بازی و 
کارگردانی سعید آقاخانی به آنتن برسد به مهر بیان کرد: امید به خدا تولید این سریال را به زودی شروع 

می کنیم و در این فصل به چند شهر می رویم و به نوعی سفری جاده ای داریم.
وی اضافه کرد: از مســیر کرمان، سیســتان و بلوچستان به شهرهای چابهار و دیگر شهرهای آن منطقه 
می رویم و قصه سریال همراه با کردها به چند قومیت می پردازد. این تهیه کننده درباره اینکه لوکیشن ها 
در قصه چه زمانی از کردستان به سیستان تغییر می کند اظهار کرد: ما از زمانی که کار را شروع کنیم ۳۰ 
تا ۴۰ روز بعد به چابهار می رویم. فرجی درباره اولویت های این فصل از سریال بیان کرد: محیط زیست، 
میراث فرهنگی، مســائل قومیت ها و اتحاد آن ها از جمله محورهایی اســت که در ســری جدید سریال 
»نون.خ« پیش می بریم. امیدواریم در این فصل به جز حمیدرضا آذرنگ، علی صادقی را هم داشته باشیم 
و همچنین بازیگران بومی خود سیســتان و بلوچســتان را خواهیم داشت. وی درباره تعداد قسمت های 

این فصل نیز توضیح داد: این سریال در ۲۵ قسمت در نوروز و ماه رمضان ۱۴۰۳ روی آنتن می رود.
ســریال »نون.خ« پیش از این در چهار فصل به تولید رسیده است و جزو آثار پرمخاطب تلویزیون بوده 
اســت. در این ســریال بازیگران مختلفی حضور داشــته اند که یکی از برگ برنده های آن بهره گیری از 
بازیگران کرد بوده است. حمیدرضا آذرنگ، سعید آقاخانی، امیر سهیلی، هومن حاجی عبداللهی، سیروس 
میمنت، مجید یاســر، بیژن بنفشه خواه، کاظم نوربخش، نسرین مرادی، هدیه بازوند، سیدعلی صالحی، 

پاشا جمالی، ندا قاسمی، ماشاالله وروایی، صهبا شرافتی از جمله بازیگران سریال هستند.

»نون.خ ۵« با موضوع محیط زیست باز می گردد

بیش از 8۰۰ نفر از منتقدین و خبرنگاران سینمایی و جشنواره 
فیلم عمــار به صورت جداگانــه در بیانیه هایــی اقدامات رژیم 

صهیونیستی را علیه مردم غزه محکوم کردند.
بعد از جنایت های رژیم غاصب صهیونیســتی علیه بشــریت و 
کودک کشی در غزه مجامع مختلفی از سینماگران،  هنرمندان 
و ... تا کنون با بیانیه هایی نســبت بــه این اتفاقات اعلام انزجار 
کردنــد. حــالا هم بیــش از 8۰۰ منتقد، نویســنده و فعال در 
رسانه های سینمایی و تلویزیونی با صدور بیانیه ای جنایات رژیم 
صهیونیســتی و کشــتار مردم بی گناه و بی پناه غزه را محکوم 
کردند.در این بیانیه ضمن اعلام حمایت از مردم غزه و فلسطین، 
خواهــان همراهی و همدلی وجدان هــای آگاه و حقیقت طلب 

جهان از این مردم ستمدیده و بی پناه غزه و فلسطین شدند.
متن بیانیه و اسمی امضاکنندگان به این شرح است:

»بر این ســرزمین چیزی هســت که شایســته زیستن است « 
محمود درویش

امروز، »غزه« نام دریچه کوچکی است که از آن نور به وجدان های 

بیــدار و حقیقت طلب جهــان می تاباند. نام ســرزمین خونبار و 
پرافتخاری است که بدترین اشقیای عالم در آن انسانیت را به مسلخ 
برده و هلهله کنان آن را سر می برند. امروز، غزه آن پرنده کوچک و 
بی قراری است که چکامه زیستن را سرودی دلکش و پرطنین کرده 
است، تفسیر همان تصویر باشکوهی است که آن شاعر بزرگ سرود:
»اگر از تو درباره غزه پرسیدند/ بگو به آنها در آنجا شهیدی است
که شهیدی آن را حمل می کند/ و شهیدی از او عکس می گیرد
و شهیدی او را بدرقه می کند / و شهیدی بر وی نماز می کند«

امروز، جهان، به تمامی در یک بزنگاه تاریخی قرار گرفته است. 
یک دو راهی بزرگ که جهان و وجدان ها را به دو نیم تقســیم 
کرده اســت. آنانکه به نیمه تاریک لغزیده اند و با ســیاهی خو 

گرفته اند و آنانکه در جانب نور ایستاده اند.
ما منتقــدان، نویســندگان و خبرنگاران و فعالان رســانه های 
ســینمایی و تلویزیونی با اعلام حمایت از مردم غزه و فلسطین، 
خواهان همراهــی و همدلی وجدان هــای آگاه و حقیقت طلب 

جهان از این مردم ستمدیده و بی پناه هستیم.

 بیانیه 800 نفر از اهالی سینما و جشنواره فیلم عمار 
علیه اقدامات رژیم صهیونیستی

پخش سریال های نمایش خانگی از تلویزیون 
به کجا رسید؟

ســعید مقیســه درباره بازپخش ســریال های شــبکه نمایش خانگی از طریق 
شــبکه های تلویزیونی گفت: هر ســریالی کــه بتواند بــه اولویت های محتوایی 

تعیین شده در اسناد بالادستی توجه کند، نامزد پخش از تلویزیون است.
ــدر نشست مشترک با ۱۰ رســانه صوت  و تصویر  ســعید مقیسه رئیس ساترا ـ
فراگیر گیلان و مدیرکل صداوســیمای گیــلان، درباره آخرین وضعیت اقدامات 
ساترا برای پیگیری دستور رئیس صداوسیما برای امکان سنجی وضعیت بازپخش 
سریال های شبکه نمایش خانگی از طریق شبکه های تلویزیونی گفت: هر سریالی 
که بتواند به اولویت های محتوایی تعیین شــده در اســناد بالادستی توجه کند، 
نامزد پخش از تلویزیون است. هم اکنون برخی تولیدات سکوهای نمایش خانگی 
توجه خوبی به اولویت های محتوایی کشور دارند و چهار سریال که متعلق به سه 
رسانه نماوا، آپرا و فیلم نت است برای طی مراحل اداری و حقوقی به صداوسیما 

معرفی شده  است که بعد از قطعی شدن، نام سریال ها نیز اعلام خواهد شد.
وی افزود: برای اینکه یک ســریال نمایش خانگی از تلویزیون پخش شــود باید 
مسیر مربوط به خرید کپی رایت یا توافق با سکوی ناشر به طور کامل طی شود 

تا بعداً باعث ایجاد مشکل در روابط میان صداوسیما و سکوها نشود.
مقیسه در ادامه تاکید کرد: در یک سال گذشته برخی تولیدکنندگان مجوزهایی 
برای تولید ســریال و برنامه تلویزیونی از ساترا گرفته اند که امیدواریم با به ثمر 
رســیدن این تولیدات شاهد افزایش محصولات مناســب برای پخش توامان از 
شــبکه نمایش خانگی و شــبکه های تلویزیونی باشــیم. او با تأکید بر هم افزایی 
این رسانه ها در تولید و پخش محتوا گفت: با همکاری رسانه های صوت و تصویر 
فراگیر در فضای مجازی با صداوسیما، شاهد استفاده بیش تر، سالم تر، ایمن تر و 

مفیدتر مردم از محتوای تولید شده در فضای مجازی خواهیم بود.
مقیســه افزود: با توســعه این همکاری ها به دنبال ایجاد محیطی بهتر در فضای 
مجازی برای خانواده ها هستیم. رئیس ساترا بر افزایش نظارت مردم بر محتوای 
فضای مجازی هم تأکید کرد و گفت: از آنجاکه در رسانه های کاربرمحور نظارت 
پیش از انتشار محتوا امکان پذیر نیست، باید خانواده ها در انتخاب رسانه و محتوا 
دقت کنند و در صورت مشــاهده محتوایی نامناسب از طریق مراجعه به سامانه  

ساپرا آن را به ساترا گزارش دهند.
تقــی ربانی، مدیــرکل مرکز گیلان هــم از آمادگی صداوســیمای گیلان برای 
همکاری با رســانه های صوت و تصویر فراگیر در فضای مجازی این اســتان خبر 
داد و گفت: صداوســیمای گیلان، بستری برای انتشار محتوای رسانه هایی است 
که آثار شاخص و مناســب برای خانواده ها را تولید می کنند. همچنین در هفته 

گذشته، سیزدهمین جلسه مجمع رسانه های صوت و تصویر فراگیر ایران)رصتا( 
با حضور سعید مقیســه، رئیس، حســین زارعی، مدیرکل صدور مجوز ساترا و 
اعضای شــورای راهبری مجمع »رصتا« برگزار شــد. در این جلسه نمایندگان 
سکوهای»تابان تی وی«، »هاشور«، »اپیزود«، »آپرا«، »روستا تی وی«، »نمایش 
نت«، »هلدینگ پیشــتاز«، »گپ فیلم« »شــهر تی وی« و»آنتــن« نیز حضور 
داشتند. رئیس ساترا با اشــاره به منحصربه فرد بودن مجمع»رصتا« تاکید کرد: 
این مجمع به منظور کمک به زیست بوم صوت و تصویر فراگیر شکل گرفته است و 
وجود آن می تواند در تحقق اهداف و سیاست های کشور در حوزه صوت و تصویر 

فراگیر بسیار مفید باشد.
وی با اشــاره به بررســی های صورت گرفته درخصوص صدور مجوزهای تولید 
خاطرنشــان کرد: هنوز ۷۰ درصد طرح های دارای مجوز از ساترا به مرحله تولید 
نرسیده اند. ساترا در ۴۰ هفته کاری سال ۱۴۰۱گذشته،۴۶ جلسه شورای تولید 
و ۴۷ جلســه شورای انتشار و در مجموع ۹۳ جلسه شورای صدور مجوز تشکیل 

داده است که نسبت به سال قبل از آن رشد ۲۰۰ درصدی را نشان می دهد.
رئیس ســاترا خاطرنشــان کرد: حضور نمایندگان مجمع »رصتا« در شوراها و 
کارگروه های مختلف ساترا از جمله شورای صدور مجوز انتشار باعث شفافیت هر 
چه بیش تر مصوبات شوراهای ســاترا شده است و به خود تنظیم گری زیست بوم 

صوت و تصویر فراگیر کمک کرده است.

نمایش »سیل غیرت« جامعه جهانی در میدان انقلاب  
سـازمان تبلیغـات اسـلامی از جدیدتریـن دیوارنـگاره خـود در میـدان انقلاب با عنوان »سـیل 

غیـرت« رونمایـی کرد.
بـه گـزارش روابط عمومـی سـازمان تبلیغـات اسـلامی، همزمـان بـا جنایـات ددمنشـانه رژیم 
کودک کـش صهیونیسـتی و اعـلام آمادگـی میلیونی مردم ایـران و دیگر کشـورها، جدیدترین 

دیوارنـگاره میـدان انقـلاب بـا عنـوان »سـیل غیرت« و مبـارزه با اسـرائیل رونمایی شـد.
طـرح جدیـد دیوارنـگاره میـدان انقـلاب تهـران بـا نمایش پرچـم های کشـورهایی از سراسـر 
جهـان بـه اعـلام آمادگـی دیگـر کشـورها بـرای مبـارزه بـا اسـرائیل اشـاره دارد. همچنین در 
پویـش »حریفـت منـم« بیـش از ۶ میلیـون نفـر ایرانـی بـرای مبـارزه بـا رژیم صهیونیسـتی 

اعـلام آمادگـی کرده انـد.


